
 
 
 
 
Ik wil dinsdag 9 mei as. in de raadsvergadering bij agendapunt 4 “Vragen van de Raad” (met 
een nadere mondelinge toelichting) het volgende inbrengen:  
 

1. Parkeerproblemen  
- De Kadernota Parkeren is op 29 september 2015 opgesteld.  

Wethouder van Hemert hoopte in november 2016 bij de presentatie van het raadsvoorstel 
Parkeerregulering en parkeerbelasting aan de finish te staan van de discussie over 
belanghebbenden parkeren.  
Ondanks de lange voorbereidingstijd heeft het betreffende raadsvoorstel dat hieruit voort 
kwam –zie knelpunten nota- veel commotie en chaos veroorzaakt. 
 

Het parkeren blijft dan ook nog steeds de gemoederen van de Rijswijkse burgers bezighouden. 
- Met grote regelmaat wordt ik door burgers gebeld over parkeerproblemen bij met name het 

oude stadhuis en de Burgemeester Elsenlaan.  
 
Met de betrokken wethouder van Hemert is afgesproken dat op zeer korte termijn actie 
ondernomen zal worden bij die parkeerknelpunten welke snel en makkelijk op te lossen zijn.  
De parkeerproblematiek rond genoemde locaties voldoet in hoge mate aan deze voorwaarden. 
 
Voorzitter, van de hiervoor verantwoordelijk wethouder wens ik om die reden actie om op zeer 
korte termijn de parkeerproblemen zowel bij het oude stadhuis als op de Burgemeester 
Elsenlaan afdoende op te lossen.  
 
 

2. De Schoffel 
Bij een onlangs gebracht bezoek aan de schoffel werd ik aangesproken door bestuursleden die 
al ruim een maand van de ontwikkelingen rond de schoffel van de verantwoordelijk wethouder 
niets meer vernomen hadden.  
Voorzitter, wat is op dit moment de stand van zaken rond de Schoffel en om welke reden 
worden bestuursleden vanuit het stadhuis niet meer van de laatste ontwikkelingen op de hoogte 
gehouden? 
 
  
Henny van der Horst 
 


